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Vrijwilligersavond: 
volop waardering!

Een mooie spreuk op een tegeltje en 

waarheid als een koe voor de vele 

vrijwilligers in ons land en in het 

bijzonder bij SVVN.

De waardering is er dagelijks, maar 

wordt niet altijd uitgesproken of 

als zodanig ervaren. Echter wel van 

onschatbare waarde!

Om de vrijwilligers bij SVVN te 

bedanken, wordt er ieder jaar 

door het bestuur de jaarlijkse 

vrijwilligersavond georganiseerd. De 

vrijwilligers – groot en klein – worden 

spreekwoordelijk in het zonnetje 

gezet en dit uit zich in de vorm van 

een hapje, drankje en vertier! Want 

achter elke overwinning of nederlaag, 

elke geslaagde wedstrijddag, en elk 

team staat een leger van toegewijde 

mensen, vaak onzichtbaar maar altijd 

onmisbaar. 

Op 9 februari jl was het clubhuis the 

place-to-be voor de vele vrijwilligers. 

Werd er in voorgaande jaren de 

geheugens getest, spelvormen 

gedaan, ditmaal was er weer een 

ouderwetse live band in de kantine 

die een aantal mooie sets top 2000 

nummers ten gehore bracht. Van 

klassieke hits tot tijdloze favorieten, 

de muziek bracht de vrijwilligers 

samen. Zelfs de dansvloer werd nog 

even aangedaan door de aanwezigen!

Terwijl de vrijwilligers zich omringden 

met vrienden, aanhang en collega’s, 

werden ze bedankt door het bestuur. 

Erkenning hoe belangrijk hun 

bijdragen waren voor de vereniging, 

oftewel de essentie van het 

verenigingsleven! En dat bij SVVN:  

een plek waar iedereen welkom is, 

waar iedereen gewaardeerd wordt, 

en waar iedereen deel van uit mag 

maken!
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Spoelerstraat
Nijverdal
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Binnen het bestuur zijn de 

afgelopen tijd weer verschillende 

onderwerpen aan bod gekomen. 

Hierbij een overzicht van een aantal 

zaken die momenteel spelen binnen 

onze  vereniging.

Bestuursfunctie

Binnen het bestuur zijn nog steeds 

enkele functies vacant. Onder andere 

die van voorzitter en ‘kantinezaken’.

Helaas is het ons op dit moment nog 

niet gelukt deze functies te vervullen.  

Wij zijn actief bezig met het benaderen 

van kandidaten maar als u suggesties 

heeft, of bereid bent zich kandidaat te 

stellen,  neem dan contact op met één 

van de bestuursleden.

Een functie die wel gevuld is, is de 

functie bestuurslid ‘sponsorzaken’. 

Na het vertrek van Leon Kienhuis 

uit het bestuur
heeft Arno Reijerink in december 

aangegeven bereid te zijn als 

bestuurslid sponsorzaken deel uit 

te maken van het bestuur van SVVN. 

Tijdens de volgende ledenvergadering 

zal de functie worden geformaliseerd 

bij akkoord van de leden. Arno zal 

zich binnenkort voorstellen in het 

magazine.  

Muntautomaat

In januari 2024 hebben we een nieuwe 

muntautomaat aangeschaft. Met deze 

wisselautomaat kan zowel contant 

worden betaald als gepind worden. 

Ook zijn er nieuwe witte munten 

aangeschaft.

De oude groene munten mogen tot 1 

april 2024 worden gebruikt.  Door deze 

aanschaf zijn de pintransacties aan de 

bar beduidend minder geworden met 

als gevolg dat de barmedewerkers 

minder belast worden. 

Aangezien er op onze kantine inkopen 

de nodige prijsverhogingen hebben 

plaats gevonden, heeft het bestuur 

besloten een prijsverhoging per 1 

januari 2024 voor drank en snacks in 

te voeren.

Kledingcommissie

De (nieuwe) kledingcommissie 

is op dit moment druk bezig met 

het nieuwe kledingcontract. Het 

huidige contract vervalt dit voorjaar. 

Meerdere offertes voor sportkleding 

zijn door mogelijke leveranciers 

uitgebracht en worden beoordeeld. 

De kledingcommissie zal het bestuur 

adviseren omtrent het aangaan van 

een nieuw contract. Ook zal er een 
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nieuw beheerplan voor de kleding 

worden opgesteld. Het bestuur is blij 

me de voortvarende wijze waarop 

de kledingcommissie haar taak heeft 

opgepakt en uitvoert. We hopen snel 

meer nieuws te kunnen brengen over 

dit onderwerp. 

Wel willen wij eenieder oproepen 

zuinig om te gaan met de kleding die 

in bruikleen is verstrekt. De kleding 

is kostbaar en daarom het verzoek 

deze kleding alleen te dragen in 

relatie tot de activiteiten van onze 

voetbalvereniging. Het is nadrukkelijk 

niet de bedoeling de verstrekte kleding 

in privétijd te gebruiken.

Commissie voor kunstgras

Het bestuur heeft besloten een 

commissie in te stellen die zich bezig 

gaat houden met het externe overleg 

over de noodzaak van het hebben 

van een kunstgrasveld bij SVVN. De 

commissie bestaat uit drie (oud) 

bestuursleden; Rinie Schuurman, 

Peter van de Linde en Arno Reijerink. 

Inmiddels staan de eerste afspraken 

Of een renovatie van de kleedkamers 

of nieuwe kleedkamers.

Jubileumcommissie

Er wordt een Jubileumcommissie in 

het leven te roepen voor het 100 jarig 

bestaan van onze vereniging in 2028.

Ibbenburen

Dit jaar gaat onze jeugd met 55 

jeugdleden deelnemen aan een groot 

internationaal

toernooi in de Duitsland  “Ibbenburen”.

Kampioenen

Wij feliciteren de volgende teams met 

hun kampioenschap:  JO17-1 en JO19-1  

en het Dames team.

Vrijwilligersavond

Tot slot; De vrijwilligersavond is 

inmiddels al weer achter de rug. Onder 

medewerking van een goede  band “ 

Poelepetaten” met muziek voor jong 

en oud, was het weer zeer gezellig in 

onze kantine.  Met uiteraard een hapje 

en een drankje. We kunnen terugkijken 

op een geslaagde avond.

gepland.

Statushouders

SVVN wil een vereniging zijn waar 

ieder kind kan sporten, ongeacht 

afkomst of inkomen. Daar gaan wij als 

vereniging actief beleid op voeren.  Eén 

van de doelstellingen is dat SVVN  in 

samenwerking met Vluchtelingenwerk 

gaat proberen om voor de bij hen 

spelende statushouders een beter 

sportklimaat te creëren. SVVN 

gaat zoals aangegeven daarmee 

het voetballen bij statushouders 

stimuleren en tegelijkertijd ook 

integrerende activiteiten ontwikkelen 

om de betrokkenheid van kinderen en 

volwassen statushouders bij de club 

te vergroten maar ook het cultureel 

besef binnen de bestaande vereniging 

te verrijken. Inmiddels zijn  de eerste 

vrijwilligers bezig het project op te 

starten.

Kleedkamers

De bouwcommissie is aan het 

onderzoeken en berekenen wat voor 

SVVN het beste is:
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Naast het sportpark en de kantine, is de kleding voor iedere vereniging ook vaak hèt visitekaartje! Niet te 

onderschatten, is ‘kleding’ een grote logistieke operatie die zich veelal achter de schermen afspeelt. Zoals Peter van 

der Linde het al aankaartte op de Algemene Ledenvergadering heeft een aantal leden binnen SVVN de handschoen 

opgepakt en een Kledingcommissie opgezet binnen onze vereniging. Met de hulp van de kennis van Albert 

Schuurman is deze commissie dit seizoen gestart.

Deze Kledingcommissie is op zichzelf staand en valt rechtstreeks onder het bestuur waarmee het nauw 

samenwerkt, evenals met de Sponsorcommissie. De kledingcommissie bestaat uit 7-tal mensen van diverse 

pluimage. U kent de mensen wellicht van naam en gezicht, maar misschien is het toch even handig dat u weet 

wie het zijn en wat hen motiveert om in deze Kledingcommissie zitting te nemen. Aan de hand van een aantal 

eenvoudige vragen stellen wij de leden voor:Nieuwe Leden van verdienste

Tijdens de afgelopen 

ledenvergadering was er voor 

twee aanwezige leden een grote 

verrassing. Niets vermoedend waren 

de beide echtgenotes al in de kantine 

gesignaleerd en tijdens de toespraak 

van de voorzitter waren daar plots 

lovende woorden voor twee leden. Om 

te beginnen was daar het voorstel om 

Henri op den Dries te benoemen als 

Lid van Verdienste.

Henri staat niet graag in de 

schijnwerpers en hij werd dan ook 

gekenschetst met de oude slogan 

van de toenmalige SNS-bank:  ‘groot 

geworden door klein te blijven’.

Henri heeft jarenlang gevoetbald bij 

SVVN. Zowel op het veld als in de zaal 

en hij is al meer dan 60 jaar lid. Henri 

kun je het beste  typeren als iemand 

die nooit voorop loopt, maar wel 

altijd stilletjes voor mede-leden en 

de vereniging in de weer is geweest 

en nog steeds is. Zo is hij leider 

geweest, lid van TC jeugdcommissie 

en jeugdcoördinator. Op dit moment 

zit hij ook in de kantinecommissie, 

maar de meesten zullen hem kennen 

als de man die sinds jaar en dag 

helpt aan allerlei klussen op het 

gebied van gebouwen en terreinen. 

Hij is belangrijk geweest bij de 

laatste verbouwingen binnen het 

clubgebouw en af en toe wordt er wel 

eens gedacht dat Henri liever op de 

club is dan thuis.

Onder een daverend applaus werd 

Henri vervolgens door de Algemene 

Vergadering benoemt als Lid van 

Verdienste. Ook zijn vrouw was 

aanwezig en hier was een mooie bos 

bloemen als bedankje op zijn plaats!
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Pupil van de week

Het volgende voorstel voor 

benoeming als Lid van Verdienste 

was voor Herman Velnaar. 

Hoewel afkomstig van een andere 

Nijverdalse vereniging werd hij bij 

zijn lidmaatschap bij SVVN vrijwel 

direct voorzitter van het toenmalige 

jeugdbestuur. Jarenlang was hij 

ook een drijvende kracht achter 

de organisatie van het grote SVVN 

jeugdtoernooi. Ook is hij leider 

geweest van jeugdteams, maar hij 

werd vooral bekend door onbekend 

te blijven want vele werkzaamheden 

spelen zich achter de schermen af! 

Herman staat - niet overdreven - bijna 

dag en nacht paraat voor SVVN om 

bijvoorbeeld de prijzen vooral laag te 

houden. En dan hebben wij het niet 

over de verkoopprijzen (want daar gaat 

het bestuur over…), maar over vooral 

de INKOOPprijzen! Hij weet werkelijk 

overal de goedkoopste prijzen voor onze 

produkten naar binnen te hengelen en 

rijdt hiervoor -als het moet - ook stad en 

land af. Hij is werkelijk een inkoper-pur 

sang en vanuit de kantine-commissie 

zwaait hij al jarenlang de scepter.  En 

als velen van onze leden nog op bed 

liggen, is hij degene die de kantine 

al opent voor leden en gasten En 

laten we vooral niet vergeten dat 

vele werkzaamheden op en rond ons 

complex ook dor hem gecoördineerd 

en uitgevoerd worden. En dat in zijn 

75-jarige verjaardagsjaar! Onder groot 

applaus werd Herman vervolgens 

ook gekozen als Lid van Verdienste en 

werd vrouwlief voorzien van een dik 

verdiende bos bloemen. 
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Teun, jouw voetbalcarrière bracht je 

verder dan de velden aan de oevers 

van de Regge. Kun je hier iets over 

vertellen?

Als jong ventje doorliep ik bij de 

Volharding de jeugdopleiding. Ik zat in 

Teun Bakhuis is een hardcore Volhardingman die na uitstapjes bij PEC Zwolle en Rohda Raalte terugkeerde op het 

oude nest. Geboren en getogen in Noetsele, zoon van vader Jan, ooit een begenadig middenvelder, en van moeder 

Jorien, die menig SVVN’er onder haar hoede heeft gehad als juf op de Marijkeschool. 

In het dagelijks leven is Teun fiscalist, met als interessegebieden internationaal belastingrecht en de innovatiebox. 

Onze gemiddelde supporter zal er alle begrip voor hebben dat hij zich op zaterdag bevrijd voelt van zijn stropdas. 

Dan zet hij de knop om en gaat hij als aanvaller van ons eerste elftal los op de groene mat. Tijd voor een interview 

met een man die een verrassende kijk op onze vereniging heeft.

denker en doener van ons vlaggenschip
teun bakhuis

een geweldige lichting. In de D-jeugd 

kwam dat samen in een fantastisch 

team, mijn mooiste team ooit. We 
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werden met overmacht kampioen 

in de eerste klasse. Dat jaar werd 

ik gescout door FC Zwolle waar ik 

vanaf mijn 13e twee seizoenen heb 

gespeeld. Dat was natuurlijk een 

ervaring op zich. We speelden in de 

competitie bijvoorbeeld tegen het 

jeugdteam van Ajax. Daarin zaten 

spelers als Carel Eiting, Fosu Mensah, 

Kaj Sierhuis Dani de Wit en Dilrosun. 

Wat was de eindstand?

Dat zeg ik liever niet.

Ik kan het opzoeken op internet 

hoor…

Nou oké dan, het werd 10 - 0. Ik 

bedoel 0 - 10. Die jongens hadden 

natuurlijk veel meer in huis dan wij. 

Ze spelen nu bij FC Twente, AZ en 

Bayer Leverkusen en sommigen 

hebben zelfs het Nederlands elftal 

gehaald. Omdat een doorbraak naar 

het betaalde voetbal er voor mij niet 

in zat, stapte ik op mijn 15e over naar 

Rohda Raalte. Daar speelde ik in B1 

en A1 en daarna drie seizoenen in de 

selectie. 

Hoewel ik van PEC Zwolle kwam, vond 

ik het als jong ventje best spannend 

tussen al die ervaren spelers in de 

1e klasse zondag. Aanvankelijk was 

ik tweede spits, maar in mijn tweede 

seizoen raakte de eerste spits 

geblesseerd en werd ik basisspeler. 

In de wedstrijden die volgden scoorde 

ik bijna elke wedstrijd en in de 

winterstop had ik er al 9 gemaakt in 

de competitie.

In m’n derde seizoen haalde ik dat 

niveau niet meer. Daar kwam bij dat 

ik belastingrecht ging studeren in 

Groningen. Ik moest toen regelmatig 

op en neer naar Groningen voor 

colleges waardoor drie keer trainen 

per week niet meer mogelijk was. 

Al met al reden om de balans op te 

maken. Ik besloot terug te keren naar 

Nijverdal. 

Onze trouwe supporters hadden dat 

eerste jaar hoge verwachtingen van 

jou, misschien te hoog? 

Ja, dat kan ik me voorstellen. Mijn 

kwaliteit was om bij een aanval op 

de juiste plek te staan als afmaker. 

Bij Rohda was ik het eindstation in 

een geoliede machine en lag het 

baltempo erg hoog.  Toen ik bij SVVN 

kwam voetballen merkte ik dat het 

voetbal behoorlijk anders was. Zo 

lag de kwaliteit van het inspelen en 

de balsnelheid lag een stuk lager. 

Ik moest me aanpassen en om die 

reden ben ik uiteindelijk linksbuiten 

gaan spelen. Al aardig snel kwam 

de coronapandemie waardoor de 

hele voetballerij stil kwam te liggen. 

Uiteindelijk heb ik m’n rol gevonden, 

minder als pure afmaker, meer 

meevoetballend betrokken door te 

zwerven over het veld, het liefst vanaf 

de linkerkant. Sindsdien heb ik mijn 

plek gevonden.

Je was vier maanden geblesseerd 

maar je zat wekelijks op de bank, dat 

toont toch ook je betrokkenheid.

Ja stom he? Ik de week voordat 

de competitie begon, raakte m’n 

elleboog uit de kom tijdens een 

bekerwedstrijd. Hierbij brak ik stukje 

bot af, waarna een operatie volgde. 

Aanvankelijk zou het herstel 4 tot 6 

weken duren, maar uiteindelijk bleek 

het om een complexe breuk te gaan, 

de hersteltijd werd geschat op vijf tot 

zes maanden. Om toch betrokken te 

blijven, nam ik wekelijks met m’n arm 

in het gips plaats op de bank tussen 

de wisselspelers en de staf. Je moet 

altijd onderdeel blijven van het team, 

of je nou fit bent of geblesseerd mag 

daarbij niet uitmaken.

Ons eerste elftal is een bijzonder 

team. Veel talent, een ongekend 

brede selectie en bij vlagen prachtig 
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dat we veel jongens van dezelfde 

leeftijd hebben. Dat daardoor het 

natuurlijke gezag ontbreekt. Het is 

natuurlijk bijzonder dat Jimmy, Chiel, 

Martijn, Bas, Robin en ik allemaal 

even oud zijn en dat we al vanaf de 

jeugd samenspelen. Nico Eshuis was 

destijds trouwens ook al onze trainer. 

Hij gaf toen al aan dat hij onze lichting 

graag nog eens zou willen trainen in 

het eerste elftal.

Die wisselvalligheid heb je minder 

als je beschikt over een paar oudere 

spelers, ervaren jongens die leiders in 

het veld zijn. Die hadden we destijds 

bij Rohda Raalte. Bij deze types 

laat je het wel uit je hoofd om te 

verslappen of om je eigen wedstrijd 

te gaan spelen. Dat maakte Rohda 

tot die geoliede machine waarbij 

enkele wisselingen door blessures of 

schorsingen niet veel uitmaakten. 

Bij ons moeten spelers als Robin 

voetbal. Dan laait de discussie over 

de 2e klasse weer op. Maar ook het 

team van onnodige nederlagen en te 

veel wisselvalligheid. Hoe kijk jij hier 

tegen aan?

Ik geloof zondermeer dat we in de 

2e klasse mee kunnen komen. We 

hebben zoveel goede voetballers en 

een hechte groep. Ik sluit zelfs niet uit 

dat we in de tweede klasse beter op 

onze plek zijn dan in de derde klasse. 

Voetballen op een hoger niveau 

kan voor sommige spelers zelfs 

makkelijker zijn. Een voorwaarde 

is dan wel dat we over een 

kunstgrasveld kunnen beschikken. 

Dat is echt een must, de afgelopen 

winter hebben we soms maanden 

niet of nauwelijks kunnen trainen. 

Maar goed, wie weet komen we daar 

in de nabije toekomst nog wel achter! 

En ja die wisselvalligheid… daar is 

moeilijk een vinger op te leggen. 

Het kan er mee te maken hebben 

achterin bepalend zijn, Nick en 

Chiel op het middenveld en ik in de 

aanval. Wij zijn geen oude spelers 

maar hebben toch al aardig wat 

wedstrijden in de benen. Toch hebben 

wij in onze selectie misschien te 

weinig spelers waarbij sprake is van 

natuurlijk leiderschap. Maar zoals je 

zelf al aangaf, we hebben nog steeds 

een jong team. Er zit nog groei in, dat 

voel ik aan alles.

Er is nog iets wat onze vereniging 

bijzonder maakt. De geweldige 

beleving en de trouwe schare 

supporters. Maar ook een imago dat 

soms vragen oproept.

Onze supporters zijn bijzonder ja. 

Zelfs bij uitwedstrijden hebben 

we vaak meer supporters dan de 

tegenstander, dat is voor ons als 

spelers fantastisch. Het imago waar 

je op doelt heeft denk ik vooral te 

maken met de ‘rauwe’ kantjes die 

onze vereniging heeft, waar die 
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rauwe kantjes vandaan komen vind 

ik lastig te omschrijven. De massale 

en luidruchtige aanwezigheid langs 

de lijn en in de kantine kan als 

intimiderend worden ervaren. Daar 

komt natuurlijk bij dat er in en rond 

onze gezellige kantine stevig wordt 

gedronken en gerookt. Daarin zijn 

wij als vereniging natuurlijk geen 

uitzondering maar ik merk wel dat 

clubs als De Zweef of Hellendoorn 

een enigszins vriendelijker uitstraling 

hebben. Misschien hebben ze 

daardoor wel een netter imago. 

Terecht of niet, ik denk niet dat ik daar 

objectief over kan oordelen. Ik heb 

het hier in ieder geval enorm naar 

mijn zin, bij SVVN is iedereen welkom, 

betrokken en vriendelijk naar elkaar.

Teun, we kunnen niet om de 

traditionele slotvraag heen. Wat zie 

je als de hoogte- en dieptepunten 

van je carrière?

Laat ik met het dieptepunt beginnen. 

Toen ik in de A1 bij Rohda speelde 

konden we in de laatste wedstijd 

kampioen worden. Wij moesten 

winnen en onze concurrent Excelsior 

uit Rijssen moest punten verspelen 

tegen HHC. Wij wonnen onze 

uitwedstrijd en speelden twee uur 

eerder. In de bus terug kregen we een 

live verslag uit Rijssen. Na 90 minuten 

stonden zij nog achter en leek het niet 

meer mis te kunnen gaan. Virtueel 

waren we op dat moment kampioen. 

We begonnen voorzichtig feest te 

vieren. Je voelt hem natuurlijk al 

aankomen, in de 92e minuut scoorde 

excelsior de gelijkmaker en in de 97e 

minuut de winnende… wij bleven met 

lege handen achter.

M’n sportieve hoogtepunt is denk ik 

toch wel m’n tijd in de jeugd bij SVVN 

en FC Zwolle. Bij SVVN wonnen het 

ene kampioenschap na het andere 

met prachtig voetbal. Met veel van 

deze jongens voetbal ik nu dus 

nog steeds, ik heb het nog steeds 

geweldig naar mijn zin. 

Op sociaal gebied geniet ik elke week 

van mijn gesprekken met oom Dick 

van Zon. Eigenlijk is hij de broer van 

mijn opa, maar ik noem hem oom. 

Hij is een echte SVVN’er, onlangs 

is hij gehuldigd voor zijn 70-jarige 

lidmaatschap van onze vereniging. 

Elke zaterdag ga ik even bij hem 

zitten aan de vierkante tafel. Hij kan 

nauwelijks nog zien, maar toch is hij 

er altijd. Van jongs af aan hoor ik van 

hem mooie verhalen over het SVVN 

van vroeger. Hetzelfde geldt voor mijn 

vader, hij komt ook altijd kijken en 

heeft ook altijd genoeg te vertellen na 

de wedstrijd over wat goed ging en 

beter kan. Naast het voetbalplezier 

is de gezelligheid ook altijd voelbaar 

bij SVVN, zowel binnen als buiten het 

veld. 

Sinds september woon ik samen 

met mijn vriendin Michelle, we 

kennen elkaar inmiddels al ruim 8 

jaar. Ons huis hebben wij gekocht 

van Erik Welleweerd, de voormalige 

grensrechter van het eerste. Het 

eerste contact kwam bij toeval tot 

stand in de kantine, haha. Dat is ook 

typisch SVVN, daar kan ik elke week 

weer enorm van genieten. 
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Gijs, wie ben je en wat doe je in het 

dagelijks leven?

Ik ben 23 jaar, voetbal in het tweede 

van SVVN en train de JO15-2. Ik werk 

bij Heutink als transportcoördinator. 

Bij Heutink verkopen we wereldwijd 

aan allerlei schoolmiddelen en het is 

mijn taak om ervoor te zorgen dat alle 

douanepapieren goed in orde zijn en 

dat elk soort transport op de

juiste plek komt.

Daarnaast heb ik een vriendin, drink ik 

graag een biertje met mijn vrienden, 

mag ik graag skiën en verder draait 

mijn leven wel om voetbal. Zo ga ik 

vaak naar FC Twente en loop ik vrijwel 

elke dag wel bij SVVN. Vijf dagen in 

de week loop ik hier met onwijs veel 

plezier rond, van maandag tot en met 

donderdag en zaterdags van 8 uur tot 

8 uur.

Wat doe je precies bij SVVN?

Naast dat ik zelf voetbal, ben ik sinds 

mijn 16 e trainer van een jeugdelftal, 

draai ik bardiensten, zit ik

in de organisatie voor het toernooi 

in Ibbenbüren en heb ik in de TOV 

gezeten. Met dat laatste ben ik

gestopt, want het werd te druk. Verder 

nog wat hand- en spandiensten, zoals 

helpen bij de verbouwing van het 

clubhuis.

Op mijn vierde ben ik begonnen in 

de F-league. Toen heb ik een kleine 

tussenstop bij De Zweef

gehad, want daar zaten mijn vriendjes 

van de basisschool. Bij De Zweef 

kwam mijn opa Jan (Schutte)

overigens niet kijken, dat vertikte hij. 

Mooi he? Toen ik tien jaar was, ben ik 

weer teruggegaan naar de club van 

de familie. Mijn oom Daniel Schutte 

voetbalde hier, opa Jan dus, mijn 

volhardingman in hart en nieren
Gijs bolte

Gijs Bolte, de onnavolgbare buitenspeler met de weelderige haarbos. Laten we eerlijk zijn, in het

voetbal draait het niet alleen om doelpunten, maar ook om de kwaliteit van je haarlokken. Dat zit bij

Gijs wel snor. Gegarandeerd dat de tegenstanders meer afgeleid zijn door zijn kapsel dan door zijn

spel op het veld. Als hij uberhaupt al speelt. Gijs loopt sinds jaar en dag al rond op het sportpark. De

hoogste tijd om deze Volhardingman in hart en nieren het vuur aan de schenen te leggen. Dat doen

we overigens niet te hard, want anders raakt hij weer geblesseerd.
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moeder, mijn oom Jan-Willem en mijn 

broertje. Ik ben overigens nog wel de 

enige die voetbalt. Mijn ouders zijn nog

sponsor met hun bedrijf Puur therapie 

en Coaching.

Als trainer sta ik nu voor de groep van 

JO15-2. Dat is een superleuke groep 

met veel potentie en de

spelers willen graag wat leren. Een 

aantal kan ook wel hogerop. Dit jaar 

wil ik mijn trainerspapieren

halen. Mijn doel is om TC-3 te halen 

en wellicht nog TC-2 te doen. De 

combinatie van voetbal en

omgang met die kids vind ik het 

mooiste wat er is.

Wat is je hoogtepunt?

Een geweldige voetballer ben ik nooit 

geweest. Ik heb eigenlijk altijd wel in 

de tweede elftallen gevoetbald. In de 

C2 zijn we kampioen geworden met 

veel jongens die in mijn vriendengroep 

zitten.

Die tijd was het allermooist. Na de 

trainingen in de kleedkamer zitten 

met gasten als Dylan ten Hove, 

Brian Miamba en Beer Bos. Wat 

daar gebeurde kon het daglicht niet 

verdragen. vanaf de B1 mocht ik ook 

aan de selectieteams snuffelen. Ik 

voetbalde in de B2 en mocht een 

wedstrijd meedoen met

de B1 in Almelo. Edwin Wijnen (trainer 

B1) kwam naar me toe en zei: “Jij gaat 

vandaag hetzelfde voetballen als in 

de B2”. In de wedstrijd kreeg ik een 

balletje voor de voetjes en draaide 

hem zo in de kruising. Bam, doelpunt 

van het jaar. Daarnaast wil ik nog even 

vermelden dat ik 12 doelpuntjes heb

gemaakt in de A1.

Als supporter was het kampioenschap 

van FC Twente in 2010 een 

hoogtepunt. Uit bij NAC wonnen

we met de 0-1 van Bryan Ruiz en de 

0-2 van Miroslav Stoch. Als klein kind 

stond ik op de snelweg om

de bus te onthalen. Vanaf Deventer 

stonden er kilometerslang alleen 

maar Twente-supporters. Mooi

man, Twente landskampioen, de club 

van de regio.

Na de jeugd kwam de gevreesde 

stap naar de senioren. Hoe is je dat 

afgegaan?

Ik ben altijd geblesseerd joh. Vanaf dat 

ik bij de senioren ben kan ik me niet 

herinneren dat ik niet
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geblesseerd ben geweest. Man van 

glas he? Enkel, knie, voorste kruisband, 

schouder, ik kan zo wel doorgaan. Hoe 

dik wil je dit clubblad hebben? Nee, 

ik heb helaas altijd wel wat gehad. 

Gelukkig sta ik sinds een paar weken 

weer op het veld, nadat ik zeven 

maanden geblesseerd ben geweest. 

Dat is wel erg onwennig. Maar vooral 

mooi om weer op het veld te staan.

Uit betrouwbare bron hebben we 

vernomen dat het je droom is om in 

SVVN 1 te voetballen. Gaat

dat er dan nog wel van komen?

Toevallig train ik vanavond mee. Vanaf 

daar zien wel. Haha, nee om eerlijk te 

zijn gaat dat er niet

meer van komen. Maar als ik Jimmy 

Scharphof zie voetballen, dan moet er 

nog wel wat mogelijk zijn.

Als zelfs hij het kan..

Ondertussen voetbal je in SVVN 2. Hoe 

bevalt dat?

Superleuk, echt een gezellig team, maar 

ook fanatiek. We hebben een vrij jonge 

groep, maar met Tim

van Kammen en Kars ter Avest gelukkig 

twee ervaren krachten. Die twee laten 

overigens nog

geregeld zien hoe het moet. Als team 

halen we ook een leuk niveau met 

elkaar. Supporters van het 1 e

kunnen soms beter eerst even kijken bij 

het 2 e . Helaas heb ik dit seizoen nog 

geen minuten gemaakt

in de competitie, maar ik hoop dat dat 

nog wel gaat volgen. Anders is het ook 

wel heel triest he?

En wat was je dieptepunt?

De blessures natuurlijk. En dat ik Petra 

Knol als trainer heb gehad. Sigaretjes 

roken in de auto met

kinderen achterin, dat kon echt niet.

Wat moet er veranderen bij SVVN?

We moeten beter met onze jeugd 

omgaan, want die lopen naar andere 

clubs heen. We missen een

concreet plan voor de jeugdopleiding. 

Daarnaast moeten meer doen om de 

aanwas te stimuleren,

want het gaat nu niet geweldig qua 

aantal voetballende kinderen. Daar 

maak ik me voor de toekomst

wel zorgen om.

Wie is je beste trainer geweest?

Edwin Wijnen natuurlijk. Door hem 

ben ik wat meer het spelletje gaan 

snappen. Hij heeft me tactisch

veel bijgebracht, maar ook technisch. 

Hopelijk wordt hij binnenkort de 

nieuwe trainer van SVVN2.

Alvast bedankt Edwin, we rekenen op 

je.

Wie is de meest onderschatte 

voetballer van SVVN?

Tim Slettenhaar. Wat die man met een 

bal kan dat doet niemand hem na. Hij 

verdient echt een veer in zijn reet, want 

hij is van de betere voetballers die we 

bij SVVN hebben rondlopen.

Wie moet de volgende 

Volhardingman in hart en nieren 

worden?

Mijn opa Jan Schutte. Eigenlijk wel 

erg dat hij nooit gekozen is als 

Volhardingman.
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Rustig in de kantine. 

Het was een aantal weken heel rus-
tig in de kantine na de bekerwed-
strijd van Ajax tegen de amateurs 
van Hercules. Dinus van de Velden 
durfde zich niet meer te laten zien. 
Hij was natuurlijk bang voor wat er 
allemaal over zijn favoriete clubje 
zou worden gezegd. Dan nog liever 
thuis bij Dineke op schoot dacht hij. 

Trainen? 

De afgelopen winter was het regelmatig wekenlang maanden hondenweer. Desondanks kwam een aantal spelers 
trouw opdagen bij de trainingen. En wel een viertal heren van ons 7e elftal en een tweetal speelsters van ons da-
mesteam. Het zevende verliest veel wedstrijden maar heeft wel de beste opkomst bij de trainingen. Daar kan me-
nig elftal nog een voorbeeld aan nemen. 

De roze bril van een oud speler 

Als je ouder wordt dan kijk je soms met een roze bril op 
je carrière terug. Zo beweerde Henk Pennings dat hij in 
1998 in een wedstrijd tegen Juliana uit Hengelo in top-
vorm was. Deze werd gespeeld op de zaterdag na de 
bruiloft van Teun Marskamp, zodat zijn team lichtelijk 
brak aan de wedstrijd begon. Henk zou met passes heb-
ben gestrooid en hij had Niek Schuurman drie keer vrij 
voor de keeper gezet, met een 4-3 overwinning als ge-
volg. Helaas herinnerden zijn voormalige teamgenoten 
niets van dit glorieuze optreden. Volgens één medespe-
ler was Niek toen nog veel te jong voor de senioren en 
zou de hele herinnering op inbeelding berustten.  

Excuses Theo! 

We hebben Theo Westra er van beticht dat hij 
de gewoonte heeft om ons Magazine een beetje 
laat te bezorgen in zijn wijk. Dit moeten wij 
rechtzetten. Het was niet Theo’s wijk waar onze 
leden op hun lijfblad moesten wachten. Toch 
hebben wij een gevoelige snaar geraakt want 
Theo staat tegenwoordig al klaar met de fiets in 
de hand als de magazines bij hem worden be-
zorgt. Theo nogmaals onze excuses. 

Jelle, waar is hij? 

In ons vorige Magazine konden we nog melden dat Jelle Ramerman bezig was zijn vader te 
benaderen op de topscorerslijst aller tijden van SVVN. Inmiddels heeft de redactie, die al-
les in de gaten houdt, hem al twee wedstrijden niet op het veld gezien. De ene keer hield 
hij de bank warm, de andere keer was hij helemaal afwezig. Zou hij hetzelfde probleem 

hebben als Santiago Gimenez van Feyenoord?  Die bakt er ook weinig meer van en zit ook steeds vaker op de bank. 
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Gerard, eerst even iets over je 

voetbalverleden, waar liggen jouw 

roots?

Die liggen niet in Nijverdal maar in 

Goor. Ik ben een katholieke jongen 

en ik speelde in mijn jonge jaren op 

zondag bij Twente Goor. Waarom ik 

daar vetrokken ben? Dat komt door 

de liefde. In de weekenden ging ik 

stappen in Dancing De Zon en daar 

trof ik Marijke. Zij kwam uit Nijverdal. 

We kregen verkering en toen we 

gingen trouwen ben ik met haar 

meegegaan.

Wat deed je in het dagelijks leven?

Beroepshalve werkte ik bij Van  

Buuren   omer toen ik daar begon. Mijn 

leidinggevende was op vakantie en 

op gebied van administratie was er 

niets te doen. De directie bedacht toen 

dat het archief wel eens opgeruimd 

mocht worden. Die nieuweling leek 

hun daarvoor wel de geschikte 

persoon. Die week liep ik dagelijks 

in de kokende hitte te sjouwen met 

zware dozen. Haha, het is allemaal 

goed gekomen hoor..

Hoe kwam je bij SVVN terecht?

Eerst heb ik twee jaar bij De Zweef 

gespeeld, maar om nou elke zondag 

Gerard freriksen
30 jaar scheidsrechter en meer dan dat

Dertig jaar geleden zat onze toenmalige wedstijdsecretaris Gerard Freriksen met een probleem. Hij beschikte over 

te weinig scheidsrechters om al zijn wedstrijden te kunnen bemannen. Toen maakte hij de bekende vrijwilligersfout 

door zelf het zwarte pak aan te gaan trekken. Inmiddels zijn we drie decennia verder, Gerard is gepensioneerd en hij 

fluit nog steeds. Aandacht voor een man die veel voor onze vereniging heeft betekend. Niet alleen als scheidrechter, 

maar ook als bestuurslid, als poortwachter, als cabaretier bij vrijwilligersavonden en als drijvende kracht achter de 

legendarische Playbackshows. Tijd voor een interview.
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om 11.45 uur het veld op te moeten 

gaan, dat beviel me niet. Op een 

zaterdag ging ik eens bij SVVN kijken 

en toen ik daar de kantine binnenliep 

had ik gelijk aanspraak. Ik besloot lid 

te worden, dat was in 1979, net na de 

opening van sportpark Groot Lochter. 

De openingswedstijd tegen Feyenoord 

heb ik nog gezien.

Ik kwam in het 7e terecht, het elftal 

van leider Willem Heuvink. Tot 

mijn 40e was ik linksback in lagere 

seniorenelftallen. Sportief gezien is 

mijn carrière nogal vlak verlopen. Zo 

ben ik nooit kampioen geworden en 

degraderen konden we ook niet vanuit 

die klasse, maar ik heb een prachtige 

tijd gehad. 

Je bent inmiddels 30 jaar 

scheidsrechter, vooral bij de 

lagere senioren. Is dat geen lastige 

categorie spelers?

Ach, bij deze elftallen ligt het tempo 

ook wat lager dus fysiek lukte dat 

me natuurlijk wel. En wat mopperen 

betreft, met gebeurt met name bij 

de oudere seniorenelftallen. Spelers 

van een jaar of 40, die het soms beter 

denken te weten. Daar moet je je 

weinig van aantrekken. 

Van nature ben ik rustig en dat straal 

ik blijkbaar ook uit in het veld. Zo heb 

ik nog nooit een wedstrijd hoeven te 

staken. Sterker nog, in 30 jaar tijd heb 

ik nog nooit een rode kaart hoeven te 

geven. Wel maak ik veel gebruik van 

de 10 minutenregel. Een prachtige 

oplossing voor spelers die over de 

schreef gaan. Gelijk lik op stuk 10 

minuten het veld uit.

In het begin floot ik nog wel met een 

groen-witte bril op, maar dat heb 

ik snel afgeleerd. Scheidsrechter 

Gerrit Nijland leerde mij twee dingen: 

Altijd eerlijk fluiten en nooit in 

discussie gaan. Dit kan ik elke nieuwe 

scheidsrechter aanraden.

Je bent op je 71e nog topfit, ik heb 

me laten vertellen dat je nog drie 

keer per week zeven kilometer 

hardloopt. Hoe lang wil je nog 

doorgaan als scheidsrechter?

Dat zien we wel he? Zolang ik me nog 

fit voel en plezier aan het spelletje 

beleef, ga ik door. Seniorenelftallen 

doe ik niet meer, ik fluit alleen nog 

jeugdelftallen. Voornamelijk JO15, 

maar soms ook nog JO19. Daar blijf je 

zelf ook een beetje jong bij natuurlijk…
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Traditiegetrouw was de kantine 
weer afgeladen vol tijdens de 
nieuwjaarsreceptie. Een mooi 
moment om elkaar (weer) te 
ontmoeten in het nieuwe jaar en met 
elkaar stil te staan bij het afgelopen 
jaar en vooral vooruit te kijken naar 
het nieuwe jaar.

Vanuit het bestuur was er het 
welkomswoord voor de aanwezigen 
en werd er aldus teruggeblikt èn 
vooruit gekeken. We kijken terug op 
een bijzonder dynamisch jaar met 
vooral een compleet nieuwe kantine 
als blikvanger. Daarnaast belooft het 
nieuwe jaar er ook weer een te zijn van 
volop activiteiten en plannen. Zowel 
sportief als ‘langs de lijnen’.

Hoogtepunt vormden de huldiging 
van de jubilarissen. Het waren er 
wederom veel en vreugde en verdriet 
gingen hand in hand. Het verdriet was 
voelbaar en zichtbaar doordat de 
60-jarige jubilaris Jan Hartgers vroeg 
in het nieuwe jaar plotseling was 
overleden. Kinderen en kleinkinderen 
waren dapper en sterk genoeg om 
aanwezig te zijn en postuum de 
beeltenis in ontvangst te nemen. Een 
stil en emotioneel moment en hier 
sprak volop waardering en trots uit.

25-jaar

Herman Imhof. Hoeveel jaren Herman 
exact lid is, is niet bekend. Echter dat 
dit niet klopt, is voor iedereen duidelijk. 
Er zijn heel wat oudere mensen die zijn 
begonnen met de training van Herman 
en in al die jaren is hij op ons sportpark 
aanwezig geweest en zijn handen uit 
de mouwen gestoken. Wie hem kent 
weet dat hij zelf bij voorkeur niet in 
de belangstelling staat en het echte 
aantal jaren lidmaatschap laat zich 
dus raden. Ook door hem zelf!  
Herman was al in 1966 onder Henk 
Vos pupillenleider en wellicht deed 

hij dit al wat langer. Hij is dat tot een 
aantal jaren terug altijd gebleven en 
nu nog steeds ruimt hij elke zaterdag 
de hoekvlaggen op en sluit de 
kleedkamers af. Herman is niet alleen 
pupillenleider geweest, hij was ook 
juniorenleider. Ook trainde Herman 
heel lang de pupillen van SVVN. 
Velen binnen SVVN hebben van hem 
“voetballes” gehad. Ook was hij vanaf 
het begin van het Pupillenblaadje 
(eind jaren ’70 tot ergens in de jaren 
‘90), bezorger van een groot aantal 
blaadjes. Waaronder de zogenaamde 
“buitengebieden”. Herman schreef ook 
het wedstrijdprogramma van 2 weken 
voor dat blaadje met een fineliner. In 
het begin van het seizoen werd ook 
de teamindeling en trainingstijden op 
het blaadje vermeld. Met 200 pupillen 
was dat een prestatie van formaat 
om dat allemaal op het blaadje te 
krijgen. Ook stak Herman zijn handen 
uit de mouwen bij andere klussen voor 
zijn club. Onder andere met de bouw 
van het clubhuis aan de Ericaweg. 
Hier is nog een mooie anekdote over. 
Op een mooie zomerse zaterdag in 
1969 of 1970 moest er beton gestort 
worden voor dit clubgebouw, de 
“bouwpastoors” Hennie Greevink en 
Geert Harbers verwachten iedereen 
vrij vroeg aan de Ericaweg. Herman 
was die vrijdagavond gaan “stappen” 
in Holten daar had hij het roemruchte 
café “Boer Biet” (café Jansen) bezocht. 
Toen hij diep in de mooie zomernacht 
weer naar zijn huis fietste en in de 
vroege morgen Nijverdal bereikte, 
dacht hij er aan dat hij vroeg aan de 
Ericaweg moest zijn. Herman was 
bang om zich te verslapen en kwam 
op het idee om vast naar de Ericaweg 
te fietsen. Toen Geert Harbers ’s 
morgen als eerste met zijn auto het 
zandpad naar het SVVN complex in 
reed, zag bij de boom aan dat zandpad 
een fiets staan. Onder deze boom lag 
iemand te slapen. Herman Imhof was 

in ieder geval op tijd voor het beton 
storten. Verder heeft Herman aan de 
Ericaweg gevoetbald in het 3e en in 
het roemruchte 5e elftal. Wie van de 
oudere leden heeft dit team niet zien 
schitteren op veld 2 aan de Ericaweg, 
met o.a. Keeper Jans Berends,  
stopperspil/laatste man ten Hoeve en 
spits Henk “Tommy Lawton” Alberts. 

Jelle Ramerman is 25 jaar lid en 
met vader Jan en opa Dieks wordt 
de mooiste club van de gemeente 
Hellendoorn (zijn eigen woorden) 
hem met de welbekende paplepel 
ingegoten. Samen met vriendin 
Claudia en  twee zonen Jonathan 
(3,5 jaar) en Luuk (1jaar) wonen ze 
lekker dichtbij het sportpark. Wij 
gaan ervan uit dat er elke dag groen/
witte pap wordt gegeten. Jelle geeft 
zelf aan niet over de kwaliteiten van 
zijn vader te beschikken. Hij redt zich 
echter prima en bouwt samen met 
zijn vrienden een mooie SVVN band 
op. Blijft gedreven en haalt, weliswaar 
veel op de bank, het 2e van SVVN. 
Nu schittert Jelle nog wekelijks bij 
het 6e in de spits of als rechtsbuiten. 
Hij is 2 jaar trainer geweest van D3 
en D4 en heeft een paar jaar bij de 
TOV Activiteitencommissie gezeten. 
Daarnaast is hij altijd wel te vinden als 
er weer iets geregeld moet worden 
qua geluid en/of televisie. Dat Jelle 
een temperamentvol karakter heeft 
bewijst de volgende anekdote die hij 
zelf vertelt:
“Zo ben ik wel eens bij SVZW  na 10 
minuten uit het veld gehaald door 
de trainer. Ik was hier natuurlijk niet 
gecharmeerd van en had natuurlijk 
ook geen zin om de rest van de 
wedstijd naast deze trainer te gaan 
zitten, dus had ik besloten om vanuit 
Wierden maar terug te lopen naar 
SVVN. Dit was van korte duur want 
nog geen straat verder reed de familie 
Wijnen. Het raampje ging nog net 2 cm 

Nieuwjaarsreceptie 6 januari
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open want het regende:

Arjan Wijnen: “Ramerman moet je ook 
naar svvn” 
Jelle boos: “Ja dat was de bedoeling!!”
Arjan:  “Instappen”
Zo heb ik nog grotendeels de wedstrijd 
van het 1e kunnen zien, onder genot 
van een biertje.”

Jelle: een groot man, met een klein 
hartje..

Henny Oost is 40 jaar lid. Zonen 
Arjan en later ook André werden 
lid van de club. André niet zo lang 
en bij het afmelden is Henny lid 
geworden. Henny heeft jarenlang in de 
kantinecommissie gezeten met onder 
andere Bennie Ulkeman en Hennie 
Greevink. De wat ouderen onder ons 
weten dat je de kantinesleutels bij de 
familie Oost thuis kon afhalen. Er werd 
zelfs onderaan naast de voordeur 
een klein luikje gemaakt waar de 
kantinesleutels weer ingeleverd 
konden worden. Er zijn vast wel 
mensen geweest die (vanwege de 
tijd) met schaamrood op de wangen 
probeerden het luikje zo zacht 
mogelijk dicht te trekken….
 Henny was jarenlang supporter van 
het 1e in goede en slechte tijden en 
het laatste kampioenschap van het 
1e team staat hem nog goed bij. Nu 
ook kleinzoon Danny een SVVN’er is 
geworden, zien we Henny weer wat 
vaker op het sportpark. Zoals hij zelf 
aangeeft: bij de mooie en gezellige 
club!

Marcel Pijffers is 40 jaar lid. Door zijn 
vader (die al lid was), zijn buurman 
Jan Greevink en klasgenoten is 
Marcel bij SVVN gekomen. Meest van 
de tijd spelend links of rechtsback, 
af en toe centrale verdediger ter 
vervanging van John Mulder, Julian 
o/d Dries of Remko Schuitert. Een 
paar maanden meegedraaid in het 
2e elftal, onder leiding van good old 
Jan Achterkamp. Verder eigenlijk altijd 
deel uitgemaakt van het 3e elftal. 

Hij denkt zelf zo’n jaar of 10 totdat 
een knieblessure hem de das om 
deed. Daarnaast is Marcel jarenlang 
leider en grensrechter geweest van 
het 3e elftal en later ook van SVVN 
6. Marcel wordt kampioen met E1, 
C2 en A1 en bij senioren met het 6e 
elftal. Hij is 4 jaar penningmeester 
bij de jeugdcommissie geweest 
en was afgevaardigde daarvan 
in het hoofdbestuur. Heel lang lid 
geweest van de clubblad redactie, 
tegenwoordig “ SVVN Magazine”. 
Op dit moment nog bezorger 
daarvan en lid van de pas opgezette 
kledingcommissie en zoals hij zelf 
aangeeft spekt hij wekelijks geheel 
vrijwillig de kas voor een batig 
clubsaldo.

Sander Schuitert is 40 jaar lid. Officieel 
vanaf zijn 6e, maar hij trainde al 
met 4 jaar met broer Remko mee. 
Kampioen geworden met E1 en A1.  
Als toptrainer noemt hij Marinus op 
Dries die hij meemaakte in E1 en de 
A jeugd. In de jeugd heeft Sander ook 
trainingen gehad van Jan Ramerman 
en Jan Achterkamp en de beginjaren 
natuurlijk van Herman Imhof. Eerst op 
een positie voorin en bij de senioren 
voornamelijk als voorstopper 
gespeeld. Begonnen in het 4e, en 
vervolgens via het 3e en 2e uiteindelijk 
nog 2 seizoenen in de hoofdmacht 
gespeeld. Wordt kampioen met het 
2e onder Hans de Jong. Ook kampioen 
met het 1e geworden, al had hij bijna 
dat hele seizoen gemist door een 
enkelblessure en operatie. Hoogtepunt 
was de beslissingswedstrijd met het 
2e om degradatie op het veld van Den 
Ham. In die wedstrijd staat SVVN 1-0 
achter, maar uiteindelijk gewonnen 
doordat Sander 2x zou scoren. Na 
het 1e nog een paar jaar in lagere 
senioren gespeeld, maar na weer een 
operatie, totaal 3 enkeloperaties en 
1 knieoperatie heeft hij de schoenen 
aan de wilgen gehangen. Bezorgt 
vele jaren samen met vader Bertus 
clubbladen en maakt deel uit van 
de Sponsorcommissie en zit nog 
een aantal jaar in de Kascommissie. 

Komt nog af en toe bij de club om bij 
zijn neefje Luuk te kijken, maar blijft 
vooral via Social Media op de hoogte. 

Joop Zweers is 40 jaar lid. In de 
morgen jeugdleider zijn en in de 
middag zelf voetballen, zo zagen zijn 
meeste actieve voetbalzaterdagen 
eruit. Je moest hard kunnen lopen om 
hem bij te houden. Als spits maakte 
hij de onmogelijke goals en ja hij 
miste er ook wel wat….. Joop heeft 
jarenlang vrijwilligerswerk gedaan. Zo 
heeft hij geholpen met de verbouwing 
binnen het clubhuis / als begeleiding 
mee op kamp naar Denemarken. 
Joop heeft ook in de TC Jeugdzaken 
gezeten en later is hij ook nog lid van 
de Kantinecommissie geweest. Zoon 
Remy voetbalde jarenlang in de 1e 
selectie, maar ook al is hij gestopt met 
voetballen, dat weerhoudt Joop er 
niet van nog immer als supporter bij 
SVVN 1 aan de lijn te staan om daarna 
met z’n voetbalvrienden aan de 3e 
helft te werken. 

Tonnie Bloemendal is 50 jaar lid. 
Tonnie woonde een paar honderd 
meter van SVVN en de keuze was snel 
gemaakt. Hij speelde als linkshalf. 
Noemt Dinand Slettenhaar en Joop 
Nijkamp als zeer markante leiders. 
De één wat apart en de ander recht 
door zee. Wordt in de jeugd 7 keer 
kampioen, maar speelt niet lang bij 
de senioren. Wim Plomp vroeg hem in 
1977 om assistent scheidsrechter te 
worden. Sindsdien is dat z’n grootste 
hobby en ook dit seizoen heeft hij 
de vlag weer in de hand. Een minder 
moment tijdens zijn lidmaatschap 
was het terugtrekken van A1 uit de 
competitie in 2013/2014. Bij de club 
voelt hij zich altijd welkom en voelt 
als thuiskomen. Er is goed onderling 
contact en ieder is wel in voor een 
praatje in de 3e helft. Tonnie doet 
graag een beroep op meer scheids- 
en of grensrechters. Meld je aan, 
want het  kost maar een paar uurtjes 
tijd en je kunt zelf aangeven wanneer 
je wil!
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Gradus Scharphof  is 50 jaar lid. Vader 
voetbalde vroeger bij sv Nijverdal op 
zondag. Dat mocht niet van moeder, 
dus werd het een zaterdag club. 
Maar absoluut geen DES. Dus werd 
het SVVN. Toen nog aan de Ericaweg. 
Broertje Bert voetbalde al bij de E-tjes 
en Gradus is kort daarna gestart in 
de D. Hij noemt Anton Hegeman  als 
een leuke en goede trainer. Gradus 
speelde links back, links half of 
voorstopper. Begon bij de senioren in 
het 3e en is rond zijn 34e jaar gestopt 
omdat de schouder was gebroken. 
Daarna heeft hij zich veel ingezet als 
vrijwilliger in de vorm van leider van 
het 4e, 5e en 1e en daarmee kampioen 
geworden in 2015. Ook was hij één 
van de bouwers van kleedkamers 
12 en 13. Gradus is jarenlang lid van 
het wedstrijdsecretariaat Senioren 
geweest. Hij is voor al zijn inzet 
benoemd als Lid van Verdienste 
binnen SVVN en kreeg op dezelfde 
avond een onderscheiding van de 
KNVB als “Gouden Speld Drager”. 
Hoogtepunt is het kampioenschap van 
het 1e..  Dieptepunt is het overlijden 
van broertje Bert. SVVN is een mooie 
fijne club waar hij met veel plezier lid 
van is!

Arjan Wijnen is 50 jaar lid. Op de 
vraag waarom SVVN kwam het 
antwoord: Het was of de “Papclub” of 
de “Vladding”. Bleek beide dezelfde 
te zijn. Heeft in de jeugd een aantal 
markante trainers meegemaakt: 
Dinand Slettenhaar en Opa Scharphof. 
De één stuurde hem naar voren en 
tegelijkertijd stuurde de andere hem 
weer terug. Ze werden wel kampioen. 
Dan herinnert hij zich Gerrit Bergboer 
en Frits van Munster. Ze kwamen 
in trainingspak het veld op, lieten 
de jongens eerst een paar rondjes 
lopen en gingen meteen over tot een 
partijtje. Zelf gingen ze vervolgens het 
clubhuis in om te tafeltennissen….. 
Van Gerrit ter Harmsel leerden ze 
voetballen en bij “Meneer Kuijer”  (Eric) 
leerden ze luisteren. Arjan werd al 
voor het eerst geopereerd aan zijn 

knie voordat hij overging naar de 
senioren. In die tijd was het nogal druk 
bij de 1e selectie door leden van buiten 
Nijverdal en de toenmalige trainer Bas 
Paauwe vond dat Arjan maar terug 
moest komen via het 4e elftal. Het 
was Dinus vd Velden die hem bij het 2e 
haalde en Arjan heeft daar tot aan zijn 
34e gespeeld. Hij voetbaldet daarna 
nog een aantal jaren met zijn broertjes 
in het 4e om af te dalen naar het 8e 
en met zijn maten het voetballen af te 
sluiten. Het vrijwilligerswerk begon op 
zeer jonge leeftijd met het “UPPEREN” 
tijdens de nieuwbouw van de kantine 
aan de Ericaweg. Is trainer van de 
jeugd geweest en samen met zijn 
kameraad Wilbert 25 jaar bardienst 
gedraaid. Later ook nog trainer van 
de Meiden/Dames en heren van het 
3e team. Ook is hij een aantal jaren 
bestuurslid Beheerszaken gebouwen 
en terreinen geweest. Verder nog 
allerhande klusjes. Als hoogtepunt het 
spelen in het 1e met alle broers (de 
Daltons). Als goede eigenschap van 
onze club noemt hij de saamhorigheid. 
Arjan is sinds 2005 DGA van zijn 
constructeursbedrijf Sänger IBCT 
en ook op het gebied van jarenlange 
sponsoring blijkt Arjan een echte 
SVVN’er.

Marinus van Keulen 50 jaar lid. 
Marinus is afkomstig uit Zeeland 
en inmiddels alweer vanaf 1972 
woonachtig in Nijverdal. Ooit verhuisd 
vanwege het werk naar Twente om bij 
de gemeente Hellendoorn aan de slag 
te gaan en hier op zijn 65e geëindigd 
bij de afdeling Civiele Techniek (wegen 
& riolering) en volop genietend van 
zijn pensioen! Via de gemeente werd 
Marinus destijds benaderd door Gerrit 
Bergboer en Jan Nieuwenhuis om bij 
SVVN te komen voetballen. Draaide 
vanaf het begin af aan mee bij SVVN 
als vrijwilliger met de bardienst. Uit 
de overlevering is nog het nieuws 
gekomen dat er destijds door SVVN 
een oefenwedstrijd is gespeeld tegen 
de oude vereniging van Marinus uit 
Zeeland! Door de Zeeuwen werd hij 

overigens ‘Coentje’ genoemd en wij 
vragen ons nu nog steeds af of dit 
sloeg op Coen Moulijn? Voetballend 
gezien zakte Marinus af van het 
2e naar het 3e om vervolgens te 
eindigen in het 4e. Een vervelende 
kruisbandblessure maakte een 
einde aan zijn voetbalcarrière. Zijn 
beide zonen zijn Machiel en Jeroen. 
Een lid van SVVN en de andere van 
een vereniging ergens verstopt in 
Hulsen. Machiel deed het beter als 
voetballer en is tijdelijk nog prof 
geweest. Jeroen probeert in het 6e 
aan te haken en dit gaat met pieken 
en dalen..:-). Marinus staat voor: 
‘afspraak=afspraak’, hard werken en 
inzet tonen. Daarnaast heeft hij naast 
de bardiensten aan de Ericaweg ook 
nog training gegeven aan de jeugd en 
is hij jeugdleider geweest. Hij komt nog 
steeds graag bij SVVN en is bijzonder 
sociaal betrokken. Zie hiervoor zijn 
werkzaamheden met en voor de 
Baalderborg. Ook komt hij graag kijken 
bij zijn kleinzoon bij SVVN. Vanuit 
Zeeland is Marinus een op en top 
Volhardingman geworden!

Wilbert Hallink 50 jaar lid. Hij woonde 
op een steenworp afstand van de 
Ericaweg waar het toenmalige SVVN 
veld was. Werd met D1 kampioen 
en samen met onder andere Nico 
Arentsen en Bertho Bode sloegen ze 
geen enkele training over. Trainers 
die hem bijbleven gedurende 
jeugd zijn Dinand Slettenhaar, opa 
Scharphof, Gerrit ter Harmsel en 
Eric Kuier. Wilbert speelde veelal als 
rechtsbuiten. Was technisch goed 
onderlegd en wist waar en hoe hij 
de bal ergens neer moest leggen. 
Tijdens zijn debuut in het 1e van 
SVVN onder Bas Paauwe speelde hij 
linksback omdat de vaste back op 
vakantie was. Hij kreeg al op tamelijk 
jonge leeftijd een zware knieblessure, 
is daar ook meerdere malen aan 
geopereerd en zo zakte hij via het 
3e af om nog een aantal jaren met 
voetbalvrienden bij de lagere senioren 
te spelen. Wilbert heeft jarenlang 
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in de Kantinecommissie gezeten, 
bardiensten gedraaid, jeugdleider 
met trainer Arjan ter Avest geweest, 
een kort moment trainer van A1 
en heeft vele jeugdwedstrijden 
gefloten waarbij zijn zoon Stef 
voetbalde. Dieptepunt is de zware 
knieblessure en als hoogtepunt 
het seizoen dat hij met de 1e 
selectie mocht trainen met onder 
andere de 5 J’s.. Jaap Ravenshorst, 
Jan Ramerman, Jan Hartgers, Jan 
Westeneng en Jan Achterkamp.  En 
het feit dat eindelijk een Hallink het 
was gelukt in het 1e te voetballen. 
Daar mag hij trots op zijn. En het 
staat vast dat hij zijn genen heeft 
doorgegeven, want ook zoon Stef 
heeft zich inmiddels gemeld bij het 
1e team en was al meerdere malen 
te bewonderen in het vlaggenschip 
van de Vladding. Ook daar is Wilbert 
wederom trots op! 

Eerder overeengekomen 
gezamenlijke huldiging..
Jan Hartgers (postuum) , Jan 
Achterkamp  en Rinie Schuurman 
waren met elkaar al eerder 
overeengekomen dat zij gezanemijk 
gehuldigd wilden worden. Ze zijn 
vrijwel samen lid  geworden en 
al die tijd vrienden van elkaar zijn 
gebleven. Het verdrietige nieuws 
van het overlijden van Jan Hartgers 
is na deze afspraak gekomen. 
Het was een warm gebaar om de 
kinderen en kleinkinderen tussen 
Jan Achterkamp en Rinie Schuurman 
te zien staan om het jubileum 
geschenk namens hun vader Jan 
Hartgers in ontvangst te nemen.

Zoals gezegd zijn ze 60 jaar geleden 
vrijwel gelijk lid geworden. In die 
tijd waren ze altijd te vinden op het 
trapveldje bij de openbare school 
in de buurt van de Rijssensestraat. 
Rinie is eigenlijk te jong, maar als 
Jan Hartgers (die nog jonger is) zijn 
oudere broer Dick komt ophalen om 
te voetballen, mag ook Rinie zich bij 

SVVN aanmelden. In de jeugd komen 
de namen van trainers Herman 
Morsink, Kas Woudsma en Willem 
Wijnen voorbij. In die tijd voetbalde 
de jeugd veelal op hoofdklasse 
niveau.  Jan Hartgers speelt zo’n 
12 jaar in ons 1e als linksbuiten. 
Bekend van de overheerlijke 
(dubbele) schaarbeweging waarbij 
ieder ander speler de benen zou 
breken . Jan heeft 2 seizoenen bij 
DES gespeeld, maar bleef ook toen 
lid van SVVN. Voor een speler als 
Jan kwam je naar het voetbalveld. 
De andere  Jan “Aggie” Achterkamp 
voetbalde circa 8 jaar afwisselend 
in het 1e of 2e. Jan Achterkamp 
was vaak de rots in de branding als 
vrije verdediger. Een man met zeer 
veel rust en inzicht en bracht de 
achterhoede naar een hoger niveau. 
Rinie speelt als middenvelder ca. 
4 jaar in het 1e. Een harde werker 
en zeer nuttige speler. De heren 
worden zowel in de jeugd als 1e 
selectie meerdere keren kampioen 
waarbij Rinie zelfs met alle 
seniorenteams een keer kampioen 
is geworden. Als beste trainer wordt 
Bas Paauwe genoemd. Jan en Jan 
hebben ook nog samen op een 
hoog niveau in de zaal gevoetbald 
tegen mannen als Epi Drost en 
Kick v.d Vall. Jan Achterkamp geeft 
aan ook nog bij SVVN volleybal te 
hebben gespeeld. Het dieptepunt 
noemen de heren het overlijden 
van de jonge Dick Kroesbergen 
op het trainingsveld van SVVN, 
waarbij ze allen aanwezig waren. 
Hoogtepunten waren onder meer de 
aanwezigheid en betrokkenheid van 
de SVVN’ers Hans Freie en Johnny 
vd Maat die ook nog een eigen dug- 
out kreeg op het hoofdveld. Andere 
hoogtepunten: met het 6e kampioen 
worden en met de OAD bus van 
het Nederlands elftal richting het 
clubhuis met de Blue en White Stars 
voorop. Diverse uitwisselingen 
met Ibbenburen en het grootste 
hoogtepunt is de wekelijkse 
bijeenkomst in de kantine met de 

overige leden van de “DENKTANK” 
steevast aan de sta-tafels bij 
binnenkomst kantine rechts. Alle heren 
hebben volop meegewerkt binnen de 
vereniging. Zo is Jan Hartgers vele jaren 
leider en trainer van zowel de jeugd als 
senioren geweest. Ook heeft Jan in het 
bestuur van de Supportersvereniging 
gezeten. Rinie Schuurman is 10 jaar 
lang secretaris in het hoofdbestuur 
geweest, heeft samen met Gerard 
Freriksen 25 jaar het oliebollentoernooi  
(met  Playbackshow) georganiseerd, 
ad interim grensrechter  geweest, 
meegeholpen bij oud papier 
inzameling en nog steeds aanwezig 
bij de maandagmorgen ploeg en 
trekken van lijnen op de SVVN 
velden. Jan Achterkamp volgde 
scheidsrechtercursus pupillen, 
draaide vele bardiensten, jeugdtrainer, 
ad interim trainer 1e en B-jeugd, 
trainer van 2e elftal en daarmee ook 
kampioen geworden, leider van 1e 
elftal, grensrechter,  hulp bij renovatie 
kleedkamers en allerhande klussen. 
Is jarenlang lid van de Commissie 
Senioren en is nog steeds behulpzaam 
bij het trekken van de lijnen op de 
velden.

Henk Bergboer is 60 jaar lid. Woont in 
Noetsele dichtbij het voetbalveld. Henk 
begon als rechtsback/voorstopper en 
later werd hij hangende rechtsbuiten. 
Raakt al op 19 jarige leeftijd ernstig 
geblesseerd aan de knie. Meniscus 
moest eruit meer en veel later werd 
pas ontdekt dat ook kruisband kapot 
was. In die tijd was rusten het devies 
en kun je wel uittekenen dat dat lang 
duurde. Henk wordt wel in A1 kampioen 
met Ep Heuver als trainer. Komt na 
zijn blessure onder trainer Barry 
Bruggink nog wel terug, zelfs in het 1e 
elftal, maar moet al op 22/23 jarige 
leeftijd stoppen in verband met de 
blessure. Hij traint samen met Henk 
Eikenaar D-jeugd. Later trainer van 
B1 met jongens als o.a  Bert ter Aves, 
Hans Middelesch en Bert ter Steege .. 
Volgt trainingsopleiding en is bij DOS 
’37, SV Enter, De Zweef trainer om af 
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te sluiten bij SVVN A1. Is eind jaren 
90 coördinator bij de jeugd. Al vele 
jaren vaste supporter bij SVVN 1. 
Naast SVVN houdt Henk zich bezig 
met WALKING VOETBAL “Regge 
United” . Is daar trainer en vraagt 
een oproep te doen aan al degene 
die, veelal op wat oudere leeftijd, 
weer in beweging willen komen. 
Alles mag, niets hoeft.. Je bent op 
de dinsdagmorgen met elkaar en 
tegelijkertijd 1.5uur gezond bezig

Frits van Munster 60 jaar lid van 
SVVN. Frits is door zijn oudere 
broer bij SVVN gekomen en is dan 
ongeveer 13 jaar. In de jeugd heeft 
Frits als midvoor gespeeld. Bij 
de senioren schoof hij een plekje 
naar voren en was vooral als 
rechtsbuiten of in de spits te vinden. 
Zoon Alwin heeft zijn kunsten dus 
niet van een vreemde. Op de vraag 
of hij er veel heeft ingeschoten, 
kwam het antwoord; “Zeker, maar 
heb er nog meer afgegeven”. Frits 
werd in 1970 kampioen met het 1e 
elftal. Hij voetbalde niet zo lang. 
Tot zijn 23e jaar ongeveer. Hij was 
niet zo van de trainingsschema’s 
en verplichtingen en vond het 
al gauw welletjes. Frits is wel 
vele jaren jeugdleider en trainer 
geweest samen met Marinus 
Bergboer. Was vaak ook van de 
partij bij de uitwisseling party’s met 
Ibbenburen.  Zelf moet hij nog even 
kwijt dat het heel jammer is dat 
sommige leden (vrijwilligers) soms 
door een achterdeur vertrekken 
waarbij er wel wat meer aandacht 
vanuit de club mocht zijn geweest, 
maar benoemt vooral de vele 
mooie jaren die hij bij de club heeft 
meegemaakt. 

Gert Keizer is 60 jaar lid. Kan via de 
achtertuin naar SVVN lopen en de 
heren Vos zorgden er wel voor dat 
je lid werd. Speelt als laatste man. 
Herinnert zich nog dat hij in het 
busje van Thomassen en Drijver met 
Dirk Hoogenkamp naar de Twentse 

Selectie werd gebracht. Speelt al op 
jonge leeftijd in het 1e van SVVN veelal 
als back. Helaas al op 20/21 jarige 
leeftijd een ernstige knieblessure 
waardoor hij noodgedwongen moest 
stoppen. Is daarna samen met Ep 
Heuver trainer van het 3e geweest en 
worden daarmee kampioen. Ze komen 
bij SVVN 2 in dezelfde competitie. In 
dat seizoen handhaafde het 3e zich, 
maar door degradatie van het 2e, 
moesten ze toch weer een klasse 
lager. Later begon het toch weer te 
kriebelen en begon zelf weer in het 
5e te voetballen en heeft tot zijn 40e 
jaar actief gespeeld. Gert is leider van 
jeugd en senioren, pupillentrainer, lid 
van kascommissie, draait meer dan 25 
jaar bardiensten, helpt mee bij diverse 
verbouwingen en is nog steeds op 
de vrijdagmorgen aanwezig om de 
kantineverkoop gereed te maken voor 
de zaterdag.

Jan Nieuwenhuis is 60 jaar lid. Hij is 17 
jaar bij het lidmaatschap en komt over 
van Vesos. Hoewel DES in de familie 
voor hand lag (woonde aan die kant 
van Nijverdal), was het Jan  Eeftink 
die hem bij “de Volharding” bracht. 
Jan mocht in het 5e beginnen, echter 
is daar zo opgevallen dat hij een jaar 
later werd gevraagd bij het 2e elftal. 
Maakte van daaruit onder Jac van 
Hout zijn debuut in het 1e elftal tegen 
Nunspeet. Jan speelt als back (rechts 
en links) 6 a 7 jaar afwisselend in 1e 
en 2e team. Daarna speelt hij met 
aantal vrienden in het 3e en sluit af 
bij het opgerichte veteranenteam 
SVVN 10 waar hij leider/speler 
was. Kon als pupillentrainer zijn ei 
niet kwijt en werd lagere senioren 
trainer. Ook 8 jaar als secretaris in 
het hoofdbestuur gezeten en in die 
60 jaar allerhande taken verricht als 
bardienst/schoonmaak en nog steeds 
helpt hij onze penningmeester Gerard 
Freriksen voort. Zijn hoogtepunt is 
kampioenschap 1970 tegen Den Ham 
bij Deto. Hij is wekelijks aanwezig als 
supporter van onze 1e team en zoals 
hij zo treffend zegt is de 3e helft “een 

mooi programma”. Vindt SVVN een 
gezellige vereniging waar iedereen 
terecht kan.

Eef Ehrenhard is 70 jaar lid van SVVN. 
Een echte winnaar. Dat zeggen we 
met groot respect. Eef werd in alle 
lichtingen wel een keer kampioen. In 
het 1e elftal zelfs 3 keer.  Ook later 
als leider nogmaals met  zowel het 1e 
als 2e elftal. We zijn blij dat hij bij ons 
voetbalde en niet bij de tegenstander….  
Eef woonde dichtbij het “oale” 
voetbalveld en mede door zijn vader 
was het vanzelfsprekend dat hij lid 
werd van “De Volharding”.  Voetbalde 
op verschillende posities, maar stond 
vooral zijn mannetje als centrum 
verdediger. Mocht onder trainer Jac van 
Hout (oud Heracles speler) op 16-17 
jarige leeftijd debuteren en speelde tot 
zijn 32e in het 1e. In zijn herinneringen 
komen de namen Kas Woudsma, Barry 
Bruggink en Bas Paauwe naar boven 
als we het over markante trainers 
hebben. Hij stopt omdat hij voetbal 
steeds moeilijker kan combineren 
met zijn drukke werkzaamheden en 
krijgt als cadeau voor zijn inbreng 
een mooie groene fiets. Heeft 
nog jaren als hoofd technische 
voetbalzaken gefungeerd en ook 
meegeholpen bij de administratie van 
de Kantinecommissie. Wanneer hij in 
Nederland is, komt hij graag kijken bij 
zijn kleinzoon Boaz (zoon van dochter 
Marije en Remco Rouwendal). Geeft 
aan dat hij zich altijd welkom voelt 
bij de club met de typische gezellige 
“SVVN” sfeer.  
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Wie is David?
Ik ben David Stokvis, 33 jaar, 
woonachtig in Nijverdal en al 25 jaar 
lid van SVVN.

Hoe ben je met SVVN in aanraking 
gekomen?
Ik ben met SVVN in aanraking 
gekomen via mijn broer Rens Stokvis  
Die voetbalde in het eerste met 17 jaar.

Hoe ben je in de kledingcommissie 
terecht gekomen?
Via Rob Otte. Hij heeft mij benaderd 
om deel uit te gaan maken van de 
Kledingcommissie. 
Wat is/zijn je beweegredenen om in 
deze commissie zitting te nemen?
Mijn reden om in de Kledingcommissie 
te gaan zitten, is omdat ik de uitdaging 
zie om alle teams weer in mooi tenue 
te krijgen.  

Wat wil je bereiken met deze 

Naast het sportpark en de kantine, is de kleding voor iedere vereniging ook vaak hèt visitekaartje! Niet te 
onderschatten, is ‘kleding’ een grote logistieke operatie die zich veelal achter de schermen afspeelt. Zoals Peter van 
der Linde het al aankaartte op de Algemene Ledenvergadering heeft een aantal leden binnen SVVN de handschoen 
opgepakt en een Kledingcommissie opgezet binnen onze vereniging. Met de hulp van de kennis van Albert 
Schuurman is deze commissie dit seizoen gestart.

Deze Kledingcommissie is op zichzelf staand en valt rechtstreeks onder het bestuur waarmee het nauw 
samenwerkt, evenals met de Sponsorcommissie. De kledingcommissie bestaat uit 7-tal mensen van diverse 
pluimage. U kent de mensen wellicht van naam en gezicht, maar misschien is het toch even handig dat u weet 
wie het zijn en wat hen motiveert om in deze Kledingcommissie zitting te nemen. Aan de hand van een aantal 
eenvoudige vragen stellen wij de leden voor:

Nieuwe kledingcommissie

commissie?
Ik wil met de Kledingcommissie 
bereiken, dat we in nieuw seizoen alle 
teams in nieuwe kleding hebben.

Wil je nog iets kwijt?
Het is voor mij een eer om in de 
Kledingcommissie te zitten. We 
hebben leuk en goed team. 

Wie is Edwin?
Ik ben Edwin Deijk. 40 jaar. Getrouwd 
met Brenda en trotse vader van 
Milan en Vayenn. Milan voetbalt in 
de JO11-1 en Vayenn speelt sinds dit 
seizoen in de JO8-1. Zelf voetbal ik 
nog bij de Heren 35+ en al vele jaren 
vrijwilliger bij SVVN. Als beroep ben ik 
timmerman bij Wessels Rijssen.

Hoe ben je met SVVN in aanraking 
gekomen?
Ben sinds 1989 lid van onze mooie 
vereniging en altijd gevoetbald elke 

zaterdag tot 6 jaar geleden. Toen 
wegens omstandigheden moeten 
stoppen en een jaar later bij de 35+ op 
de vrijdagavond gaan voetballen en 
voetbal daar nog tot heden. Het bloed 
kruipt waar het niet gaan kan.

Hoe ben je in de kledingcommissie 
terecht gekomen?
Tot vorig jaar heb ik 5 jaar in de 
Technische Commissie Jeugd gezeten 
en was ik jeugdleider bij Milan. Vorig 
jaar in de winterstop heb ik besloten 
om hier mee te stoppen, omdat ik 
ook graag als vader langs de kant 
wou staan. Toen waren de eerste 
stappen al gezet binnen SVVN om 
een Kledingcommissie op te zetten. 
En aangezien ik graag wat voor SVVN 
wilde blijven betekenen, leek mij dit 
een mooie uitdaging om met een 
leuke, enthousiaste, gemotiveerde 
groep dit op poten te zetten.

Wat is/zijn je beweegredenen om in 
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deze commissie zitting te nemen?
Om een duidelijke gestructureerde lijn 
en visie binnen SVVN te creëren. Zodat 
er een duidelijk overzicht is waar men 
moet zijn om kleding te bestellen en 
aan te kloppen als er vragen zijn.

Wat wil je bereiken met deze 
commissie?
Een structuur neerzetten met 
elkaar voor de lange termijn, waar 
duidelijkheid en overzicht is voor de 
leden binnen SVVN. 

Wie is Irma?
Mijn naam is Irma Bergboer. Samen 
met mijn dochters (Thessa en 
Carmen) woon ik aan de Lange Jan. 
Ik werk (meestal thuis, eens per 
week in Amstelveen) bij de Sociale 
Verzekeringsbank.

Hoe ben je met SVVN in aanraking 
gekomen?
Toen ik 11 was, was mijn vader, Gerrit 
Bergboer, één van de leiders van het 
allereerste meisjes-/damesteam. 
Bij de eerste wedstrijd waren er 
niet genoeg speelsters en mocht ik 
meedoen. Toen was ik verkocht en 
werd lid van SVVN. Nadat dat team 
werd opgeheven, heb ik nog enkele 
jaren bij De Eversberg gevoetbald. 
Ik was toen ook nog jeugdleider bij 
SVVN. Vanwege een knieblessure 
moest ik op mijn 22e stoppen met 
voetballen.
Daarna heb ik verschillende pogingen 
gedaan om andere sporten te doen. 
Dat was geen succes. Op een gegeven 
moment kreeg SVVN weer een 
damesteam en mijn vader zei ‘Anders 
ga je daar toch alleen meetrainen?’. Ik 
was toen 35 en dat leek me een goed 
idee. 
Tijdens een trainingsavond kwam ik 
het veld op en de dames van ENC’09 
waren vooraan aan het trainen. 
Marlies de Leeuw kende ik nog van De 
Eversberg en die vroeg wat ik kwam 
doen. ‘Kijken bij SVVN…?’ Daar ben 
ik uiteindelijk niet meer geweest en 
ik werd lid van ENC’09. Meetrainen 
werd uiteindelijk ook meevoetballen. 
ENC’09 fuseerde met SVVN. Zo is het 
cirkeltje rond.

Hoe ben je in de kledingcommissie 
terecht gekomen?

Charon vroeg in onze app 
of er mensen waren die een 
vrijwilligerstaak op zich wilden 
nemen. Lid worden van de 
Kledingcommissie was één van de 
taken. Daar heb ik me toen voor 
aangemeld. 

Wat is/zijn je beweegredenen om in 
deze commissie zitting te nemen?
Het is belangrijk om vrijwilligerstaken 
op te pakken. Deze concrete vraag 
kwam voorbij. Het is een leuke groep 
mensen, met een gedeeld beeld over 
wat we willen gaan doen de komende 
jaren.

Wat wil je bereiken met deze 
commissie?
Als commissie willen we een duidelijk 
kledingbeleid opzetten, zodat in de 
toekomst iedere speelster/speler van 
SVVN over hetzelfde, complete tenue 
beschikt.

Wil je nog iets kwijt?
Die toekomst is niet persé ‘volgend 
seizoen’: Dit beleid opzetten kost tijd 
(en inzet en geld). Ik ga er vanuit dat 
de leden ons die tijd gunnen.

Wie is Marcel?
Ik ben Marcel Pijffers, 48 jaar jong, 
getrouwd met Nienke en samen 
hebben we 3 kids, Suze, Cas en Fien. 
En natuurlijk niet te vergeten onze 
bruine Labrador Pip van 8 maand!

Hoe ben je met SVVN in aanraking 
gekomen?
Ik ben geboren in Groot Lochter, in 
de Lisztstraat om precies te zijn. 
We woonden naast Jan (en Anneke) 
Greevink. Dat is dus 1+1=2, logisch, dat 
je dan bij SVVN uitkomt. Vanaf mijn 
8e al lid van deze mooie vereniging, 
inmiddels dus al 40 jaar.

Hoe ben je in de kledingcommissie 
terecht gekomen?
Vincent Greevink vroeg mij of ik mee 
wilde helpen om de Kledingcommissie 
wat meer te professionaliseren. Ik heb 
hier wel even over na moeten denken. 
Wanneer ik ergens instap, moet dit 
naar mijn beleving wel gebeuren 
met de juiste intentie en voldoende 
aandacht. Ik heb bij de eerste 
vergadering meegekeken en ik kreeg 

direct het gevoel dat de leden van de 
nieuw opgezette Kledingcommissie 
allemaal met dezelfde intentie en 
inzet, hetzelfde doel wilden bereiken. 
Vanwege dit goede gevoel ben ik lid 
geworden van de Kledingcommissie.

Wat is/zijn je beweegredenen om in 
deze commissie zitting te nemen?
De Kledingcommissie (en ik dus 
ook), willen zich graag inzetten om 
professioneler bezig te zijn met 
de aanschaf, inname en uitgiftes 
van kleding. We zijn daar een dik 
half jaar geleden mee begonnen. 
Daarnaast willen wij graag de club 
een professionelere uitstraling geven 
door meer eenheid te creëren in de 
clubkleding en tenues. Zoals onze 
gewezen voorzitter Peter van de Linde 
al aangaf, loopt het contract met onze 
huidige leverancier af en oriënteren 
we ons als vereniging op diverse 
merken en leveranciers. Daar zijn we 
op dit moment heel hard mee bezig.

Wat wil je bereiken met deze 
commissie?
Het belangrijkste vinden wij als 
Kledingcommissie, dat iedereen 
gelijk is binnen SVVN en zich ook 
als zodanig zo moet kunnen voelen 
binnen deze vereniging. Dit begint 
ook al bij de kleding en tenues. Het 
kan niet zo zijn, dat een selectieteam 
binnen de jeugd de beste tenues heeft 
met een mooi trainingspak, terwijl 
een onderliggend recreatieteam 
in afgedankte tenues moet lopen 
en geen trainingspak heeft. We 
hebben als commissie een plan 
van aanpak geschreven en onze 
doelstelling bij het bestuur kenbaar 
gemaakt. We zijn, met het bestuur 
en de Sponsorcommissie bezig om 
ons kledingplan handen en voeten 
te geven, met als doel de hele 
vereniging binnen afzienbare tijd 
een professionelere uitstraling in en 
buiten het veld te geven.

Wil je nog iets kwijt?
Afgelopen zomer hebben we onze 
eerste inname moment gehad van de 
kleding. Hierbij is ons opgevallen dat 
veel tenues kapot en/of incompleet 
waren. Ook viel ons op dat sommige 
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leiders te laat of helemaal niet naar 
de inlevermomenten kwamen. 
Wij steken als commissie de hand 
in eigen boezem, we zullen deze 
momenten van te voren vaker, beter 
en duidelijker gaan communiceren. 
Echter, wij verwachten dan ook van 
alle leiders een bepaalde mate van 
professionaliteit bij de (wekelijkse) 
controle en uiteindelijk het inleveren 
van alle tenues. Waarvoor dank.

Wie is Marlies?
Ik ben Marlies de Leeuw. Ben 44 en 
woon mijn hele leven al in Nijverdal. 
Ben nog een actieve voetballer, 
maar doe daarnaast ook nog andere 
dingen zoals mountainbiken, skiën en 
zwemmen. Ook de Formule 1 volg ik al 
jaren op de voet.

Hoe ben je met SVVN in aanraking 
gekomen?
Doordat we met ENC ’09 in juni 2019 
met SVVN zijn gefuseerd ben ik bij 
SVVN terecht gekomen. Kende al 
wel mensen bij SVVN, omdat ik sinds 
februari 1990 al aan het voetballen 
ben. Eerst bij de Eversberg en daarna 
dus ENC en nu SVVN. Gelukkig altijd op 
hetzelfde sportpark gebleven. 

Hoe ben je in de kledingcommissie 
terecht gekomen?
Er werd in onze SVVN VR1 app 
de vraag gesteld of er mensen 

belangstelling voor hadden en Irma 
heeft zich opgegeven en toen dacht 
ik dat kan en wil ik ook wel doen. Lijkt 
me wel leuk. 

Wat is/zijn je beweegredenen om in 
deze commissie zitting te nemen?
Ik wilde best wat doen voor de 
vereniging, maar niet met een 
bestuursfunctie of iets dergelijks, 
aangezien ik jaren voor de Eversberg 
nog bestuurlijk wat heb gedaan 
en ook bij ENC zat ik later in het 
hoofdbestuur. Dit leek me een mooie 
uitdaging. Ook om zo de mensen 
binnen SVVN beter te leren kennen.

Wat wil je bereiken met deze 
commissie?
Dat we straks met zijn allen een 
eenduidige uitstraling hebben en we 
in mooie kleding voetballen. Ook dat 
we een mooie deal voor elkaar kunnen 
boksen.

Wil je nog iets kwijt?
Ik hoop dat we nog mooie jaren 
tegemoet gaan met SVVN. Mochten 
mensen nog vragen hebben of 
opmerkingen kunnen ze altijd bij één 
van ons terecht.

Wie is Marije? 
Ik ben Marije Ehrenhard. Ik woon 
samen met ons gezin (Remco, Nikki, 
Boaz en Nina Rouwendal) in Nijverdal. 

Ik werk sinds een aantal jaren bij “Het 
Centrum” in Nijverdal. In mijn vrije 
tijd houd ik vooral van lezen, sporten, 
creatief bezig zijn, bakken, koken en 
wandelen. 

Hoe ben je met SVVN in aanraking 
gekomen? 
Mijn vader is wel een bekende binnen 
SVVN, denk ik. SVVN is ons dus met 
de paplepel ingegoten. Remco kennen 
de meeste mensen binnen SVVN ook 
wel, vermoed ik. Toen Boaz begon 
met voetballen, was onze eerste 
keuze natuurlijk SVVN. Na een tijdje is 
Remco trainer/leider geworden van 
een aantal teams. En zo is het balletje 
gaan rollen... 

Hoe ben je in de kledingcommissie 
terechtgekomen? 
Omdat ik weer eens een geniaal idee 
had! ;) 
Ik ben van mening dat iedere speler 
gelijk moet zijn binnen een club. 
Ongeacht welke achtergrond je hebt, 
welk team je speelt, etc. De ervaring 
leerde me, dat de kleding niet binnen 
elk team gelijk was, iets waar ik wat 
van vond. Als je een verandering wil 
bewerkstelligen, moet je zelf ook niet 
te beroerd zijn om je handen uit de 
mouwen te steken. En zo geschiedde...  

Wat is/zijn je beweegredenen om in 
deze commissie zitting te nemen? 
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Zoals ik hierboven al zei: Als je wil 
dat er iets verandert, moet je ook 
bereid zijn om dit voor elkaar te 
krijgen. Commentaar/kritiek hebben 
is makkelijk, maar verandering 
teweegbrengen is moeilijker.  
Op de basisschool van de kinderen 
heb ik ook regelmatig met van alles 
geholpen, maar nu de oudsten naar 
de middelbare school zijn, is dit 
minder geworden. Hierdoor kwam er 
ruimte om SVVN te helpen. Samen 
maak je een club, vele handen maken 
licht werk, etc. etc. Ik vind het fijn om 
wat te kunnen betekenen!

Wat wil je bereiken met deze 
commissie? 
Dat alle teams er mooi en goed 
verzorgd in de kleding bijlopen.

Wil je nog iets kwijt? 
Wij zijn een enthousiaste club 
mensen. Ik hoop dat al onze plannen 
door alle leden (en ouders) goed 
ontvangen worden!

Wie is Vincent?
Ik ben Vincent Greevink, 45 jaar 
en kom uit Nijverdal, getrouwd 
met Roelinde en heb 2 kinderen 
Tobias(Toby) en Rosalie.

Hoe ben je met SVVN in aanraking 
gekomen?
Vroeger voetbalden we altijd op 
het pleintje aan de Bilderdijkstraat 
met Jean-Pierre Bonnet, Jan 
Klompenmaker, Niels Kappert en 
natuurlijk Herald Hofmeijer en zo via 
Jean-Pierre en Herald bij SVVN terecht 
gekomen volgens mij in 1987…

Hoe ben je in de kledingcommissie 
terecht gekomen?
Tijdens de TC Jeugd vergaderingen 
kwam de “term” kleding (met alles 
wat daar bij hoort) vaak naar voren 
en hier was eigenlijk geen commissie 
voor, vandaar dat Remco Rouwendal, 
Edwin Dijk en ik zijn begonnen een 
kledingcommissie op te zetten.
Deze hebben we nu uitgebreid naar 
7 personen zodat we in elke lichting 
aanspreekpunten hebben lopen.

Wat is/zijn je beweegredenen om in 
deze commissie zitting te nemen?
We willen graag dat er kleding is 
voor iedereen en niet alleen voor de 
elftallen die een sponsor hebben 
en alles wel voor elkaar hebben en 
andere niet dus moet er eenheid 
komen.

Wat wil je bereiken met deze 
commissie?
Dat we SVVN naar een hoger niveau 
willen brengen en dat gaat ook 
gepaard met de uitstraling. Dus willen 
we er graag naartoe dat ieder lid 
dezelfde kleding/ trainingspakken/
tassen enz. krijgt. Ook de trainers/
leiders moeten er goed en verzorgd 
bij lopen, dus ook hier willen we ons 
graag voor inzetten.

Wil je nog iets kwijt?
Dat er nog genoeg te doen is bij de 
vereniging dus alle hulp is welkom om 
SVVN voort te helpen.

Binnen de nieuwe Kledingcommissie 
zijn op voorhand de taken goed 
verdeeld. Het overzicht:
Algemeen lid / aanspreekpunt 
bestuur: Marcel Pijffers
Algemeen lid / beheer mailbox:  
Marije Ehrenhard
Algemeen lid / contactpersoon 1e en 
2e: David Stokvis
Contactpersoon senioren:   
Marlies de Leeuw
Contactpersoon senioren / secretaris: 
Irma Bergboer
Contactpersoon jeugd:   
Vincent Greevink
Contactpersoon jeugd:   
Edwin Deijk

Pupil van de week
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Sven Boerkamp als belangrijke basisspeler. 

Onlangs hoorden we een interessante analyse van ve-
teraar-toeschouwer Koos Schellevis. Koos beweerde 
dat ons eerste elftal altijd wint als Sven Boerkamp in 
de basis staat. De redactie is hier natuurlijk gelijk inge-
doken want dergelijke kennis kan cruciaal zijn in de 
slotfase van de competitie. Zou Sven over magische 
krachten beschikken? We hebben nog niet alle gege-
vens boven water maar het onderzoek gaat door. On-
dertussen is de technische commissie bezig om voor 
Koos een plekje te creëren in de trainersstaf. Met Koos 

Fruit voor de wedstrijd op de zaterdag morgen van A.H. 

Herman Velnaar 
en Ed Schoon ver-
dienen een 
pluimpje voor het 
feit dat ze elke 
zaterdag voor dag 
en dauw fruit-
stukken bezorgen 
in de kantine. 
Onze jeugdspe-
lers kunnen zich 
hier dan zonder 
kosten aan te-
goed doen. Dit 
gezonde initiatief 

hebben we te danken aan de Albert Heijn uit Nijverdal die de 
fruitstukken gratis ter beschikking stelt. Vele jonge gegadig-
den maken hier gretig gebruik van maken. 

Herman Slooijer en zijn bokaal. 

De bekende Herman Slooijer Bokaal wordt jaarlijks uitge-
reikt aan de minst gepasseerde keeper van het seizoen. 
Helaas heeft Herman deze bokaal zelf nog nooit gewonnen 
en dat zit hem dwars. Hij was ook al gepikeerd toen de re-
dactie hem er mee confronteerde dat hij in zijn loopbaan 
al 1056 doelpunten om de oren heeft gekregen. Dat kan 
volgens Herman niet kloppen maar helaas, de cijfers liegen 
niet. Dit seizoen doet hij weer aardig mee in de strijd om 
zijn eigen bokaal, maar het valt wel op dat er tegen de gro-
te tegenstanders altijd andere keepers onder de lat staan. 
Dan is hij opeens ‘geblesseerd’ of zo. Maar in de derde 
helft doet hij vervolgens volop mee. 

Anand dus geen Anan! 

Ja wij hebben het regelmatig over hem, en blijk-
baar schrijven wij zijn naam altijd verkeerd. De 
man die je drie keer voorbij moest op trainingen, 
de man die zijn team altijd uit de brand hielp, de 
man die de laatste tijd meer op krukken loopt 
dan op zijn eigen benen, heet Anand en niet 
Anan. Inmiddels is onze topper op het punt ge-
komen dat hij echt moet stoppen moet voetbal. 
En daarom wil hij zijn naam eindelijk een keer 
goed gespeld zien. Bij deze ANAND. 
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Meer weten?

ONZE VISIE
Wij geven de beste uitstraling met professionele 
bedrijfskleding en complete service.

KMS
Kleding Management Systeem Realtime inzicht in verbruik, leveringen en 
snel bestellen via je eigen KMS. Wij richten het in zoals jij het wenst!

PASSEN OP LOCATIE
Met onze pasbus komen we bij je langs voor het doorpassen van kleding. 
Door heel Nederland, wanneer het jou uitkomt!

VITALITEIT
Door de fusie met Intersport Ramon Zomer bieden wij unieke mogelijkheden 
in de combinatie sport- en bedrijfskleding.

DUURZAME BEDRIJFSKLEDING
Jouw bedrijf onderscheiden met 100% circulaire bedrijfskleding? 
Bij Reflex ben je aan het juiste adres. 
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Behandeling
Gelukkig is Morbus Sever bij kinderen 
goed te behandelen. Vaak kunnen 
kinderen op geleide van de klachten 
blijven sporten. In sommige gevallen is 
het echter nodig om de sportbelasting 
te verminderen of tijdelijk te stoppen 
met sporten. Het kan daarnaast 
helpen om de belasting op de hiel 
te verminderen door middel van 
tapen of zooltjes. De fysiotherapeut 

Wat is Morbus Sever?
Morbus Sever is een irritatie van 
de groeischijf van het hielbeen die 
voorkomt bij kinderen tussen de 8 en 
12 jaar. In deze leeftijd is de groeischijf 
in de hiel actief betrokken bij de groei 
van de voet. Groeischijven spelen 
namelijk een belangrijke rol in de 
ontwikkeling van het skelet en zorgen 
voor de lengtegroei van botten. Rond 
de groeischijf in het hielbeen bevindt 
zich tevens de aanhechting van de 
achillespees. Door de trekkrachten 
van de achillespees en de hoge 
schokbelasting op de hiel tijdens 
rennen en springen kan dit tijdens de 
groeifase een overbelasting geven van 
de groeischijf. 

Kinderen hebben vaak klachten 
tijdens en na activiteiten zoals 
rennen, sporten en langdurig staan. 
De klachten bevinden zich aan de 
achterkant en/of onderkant van 
de hak. Soms is er ook sprake van 
roodheid en zwelling. 

kijkt vaak naar de flexibiliteit van je 
spieren en de stabiliteit van de enkel 
en voet. Door middel van rek- en 
stabiliteitsoefeningen kunnen de 
klachten verminderen. Wanneer de 
groeischijf uitgegroeid is, verkalkt deze 
en verandert het uiteindelijk in vast 
botweefsel. Op dat moment kan de 
groeischijf geen klachten meer geven.

Hielpijn bij kinderen
Jaarlijks zien wij veel jonge sporters in de praktijk met hielpijn. Het gaat vaak om een irritatie van de groeischijf in 

de hiel, ook wel bekend als Morbus Sever of de ziekte van Sever. Een vervelende blessure die het sportplezier soms 

behoorlijk in de weg kan zitten. 

Elke dinsdagavond van 18.00 tot 19.00 houdt 

sportfysiotherapeut Steven Zwart een gratis 

inloopspreekuur voor de leden van SVVN. 

Wil je gebruik maken van dit spreekuur dan 

kun je je aanmelden door te bellen naar het 

nummer van de praktijk (0548-615889) of een 

mail te sturen naar Steven Zwart (s.zwart@

zorgsaamnijverdal.nl). Het inloopspreekuur 

vindt plaats op de locatie van Fysiotherapie 

ZorgSaam Nijverdal. 

Blessurespreekuur
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TOV ACTIVITEITEN. 


